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Szerb–magyar üzletember találkozót tartottak Magyarkanizsán, amelyen helyi, zentai, csókai és törökkanizsai 
valamint magyarországi üzletemberek és vállalkozók vettek részt.

A Gyógyfürdőben megtartott találkozó résztvevőit dr. Bimbó Mihály, Magyarkanizsa polgármestere köszöntötte. A 
megjelentek egyebek mellett tájékoztatót hallottak a hamarosan Szerbiában is irodát nyitó Magyar Nemzeti Kereskedőház 
tevékenységéről, a határ menti befektetési és ipartelepítési programról, a Tartományi Gazdasági, Foglalkoztatási és Nemi 
Egyenjogúsági Titkárság idei pályázatairól és Magyarkanizsa község gazdaságtámogatási politikájáról is. 

A határon átnyúló együttműködésre igényt tartó üzletemberek mellett az eseményen megjelent Pintér Attila, Magyar-
ország belgrádi nagykövete és Babity János szabadkai magyar főkonzul is. Nyilatkozatában a nagykövet az információ-
közvetítés fontosságát emelte ki.

– Tapasztalataim azt mutatják, hogy azok a magyar cégek voltak sikeresek az elmúlt néhány évben a Vajdaságban, de 
Szerbiában is, amelyek kellő információ birtokában megfelelő helyi partnert találtak a maguknak – mondta Pintér Attila.

A találkozón Algyő és Magyarkanizsa polgármesterei együttműködési szándéknyilatkozatot írtak alá. A magyarországi 
nagyközség, Magyarkanizsa testvérvárosa, gazdasága fellendülésére számít a nemzetközi kapcsolatok megerősödésétől.

Juhász Bálint a Tartományi Gazdasági, Foglalkoztatási és Nemi Egyenjogúsági Titkárság titkárhelyettese elégedetten 
állapította meg, hogy ma már nem csak a kamarák, hanem az önkormányzatok is igyekeznek segíteni gazdaságuk fejlődé-
sét. Ez megkönnyíti a munkahelyteremtést, a tartomány pedig pályázataival kíván segíteni ebben. A munkahelyteremtésre 
vonatkozó pályázat épp most aktuális. 

– Az idei évben egységesen 140 ezer dinárt kap minden vállalkozó minden munkahelyre, amelyet jóváhagyunk. Az első 
kör szerződéskötése már elindult, a pályázat az eszközök elköltéséig illetve október elsejéig nyitott, úgyhogy arra sarkalok 
mindenkit, hogy mielőbb pályázzanak, hisz mintegy 1.000-1.100 munkahely megnyitására elegendő eszközzel rendelke-
zünk – hangoztatta a titkárhelyettes. 

– Nem véletlen, hogy az üzletemberi találkozón nem csak magyarkanizsai, hanem törökkanizsai, csókai és zentai üz-
letemberek is részt vesznek, hisz egyenként ezek a községek kevesek lennének az érvényesüléshez – vélekedett Huzsvár 
Ervin, Magyarkanizsa polgármester-helyettese. – Ha már 3-4 község összefog, amihez most Algyő is csatlakozik, egy 
százezres lélekszámú régiót képez, amely versenyképes tud lenni egy nagyobb várossal is. 

A találkozó után közvetlen beszélgetés kezdődött az együttműködésben konkrétan érdekelt vállalkozók és üzletemberek 
között. 
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